
BOLJŠI ČASI ZA GRAD NA KODELJEVEM

Dolgoletna želja občanov in družbenopolitičnih dejavnikov nuše občine o ureditvi gradu na Kodeljevem bo
naposled vendarle uresničena. Kdor čaka, dočaka, pravi pregovor. In končno smo le dočakali tisto, kar je bilo
leta in leta kamen spotike in ovira za dokončno ureditev športnega rekreacijskega parka na Kodeljevem. Brez
adapatacije gradu in okolja si namieč ne moremo zamisliti ureditve tega tako pomembnega in prijetnega šport-
nega središča sredi Ejubljane.

Občinska skupščina Ljubljana Moste-Poljc je že pred časom sprejela sklep o tem, da je grad splošnega in
družbenega pomena in kot objekt sodi pod spomeniško varstvo.

O preuieditvi gradu nam je Štefan Glavač, diiektoi gostinskega podjetja Figovec, ki je tudi eden od soinvesti-
torjev, povedal naslednje:

,,Najprej bo treba navezati stike z zavodom za spomeniškovarstvo in določiti vrstni red restavracijskih del na
objektih, ki sodijo pod spomeniško vaistvo. Sočasno bomo naročili urbanistične idejne projekte ter opravili
ekonomske izračune. Treba bo poiskati stanovanja za 13 družin, ki še stanujejo v gradu in njemu pripadajočih
stavbah. Z adaptacijskimi deli bi predvidoma začeli leta 1975. Ne gre za nobeno lazširitev ali prizidavo, ker bi s
tem skazili okolje. Gre za adaptirani hotel z restaviacijo. V pritličju gradu bi pivovarna Union, ki je skupaj z
občinsko skupščino Ljubljana Moste-Polje in podjetjem Figovec tudi soinvestitor, uredila pivnico v značilnem
domačem slogu, medtem ko,bi zgoraj uiedili družinske sobe, nekakšne pol apartmaje za večje družine. Sobe bi
kot nalašč služile tudi športnikom, kj bi tekmovali v športnem parku Kodeljevo ali kie diugod v Ljubljani. V
letnem času bi pivnico razširili na velikem vrtu pred gradom, ki ga bodo sočasno uredili.'

Pobude so torej tu, denai bo postopoma dotekal Ln vse kaže, da se staremu gradu, ki ga je dal v 18. stoletju
sezidati baron Avguštin Codelli, obetajo boljši časi."


